
Van: Inwoner Hillegom  
Verzonden: vrijdag 14 februari 2020 13:11 
Aan: Elma Hulspas 
Onderwerp: bezwaar notaris Hillegom 
 
 
Beste Elma Hulspas, 
 
Zoals u bij het inspreken van de raadsvergadering d.d. 23 januari jl. heeft kunnen horen, maken de 
erfpachters o.a. bezwaar tegen het feit dat de keuze van een notaris beperkt blijft tot “Hurtak”. De 
kosten bij deze notaris zijn erg hoog en er zijn meerdere erfpachters, die de mogelijkheid hebben om 
een goedkopere notaris aan te trekken. 
Verbazingwekkend om reeds een gemeentelijke brief te ontvangen m.b.t. de afkoop van de erfpacht, 
waarin notariskantoor Hillegom als enige mogelijkheid wordt genoemd. De totale onkosten zijn al èrg 
hoog en de gemeente biedt op deze wijze de erfpachters niet de gelegenheid om de kosten te 
drukken. Ik zou alsnog, namens de erfpachters, er voor willen pleiten om de notariskeuze te 
verruimen. 
Tevens bevreemdt het mij, dat de gemeentelijke brief is gekomen, vóórdat de wethouder in april met 
een nieuw voorstel komt. 
 
Ik wil deze punten graag onder de aandacht brengen van alle raadsleden.  
 
Mijn vraag aan u: Gaat dit via u, of moet ik een ander pad bewandelen? 
Ik hoor graag van u. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de erfpachters Elsbroek, 
Inwoner Hillegom 


